
- je nezbytné na počátku ledna uskutečnit volby funkcionářů klubu na příští 
funkční období a potvrdit jejich nominaci Districtu 2240. 

 

3) J. Zajíc informoval o vrácení druhého páru klíčů od skříněk v Clarion Congress Hotelu 
Ostrava na recepci hotelu i o umístění chybějícího zápisu ze 3.12.2012 na webové 
stránky RC Ostrava. 

 

Zapsali: J. Zajíc a L. Ženatý 

 

 

 

 

 



Zápis ze sch ůzky  RC Ostrava dne 10.12.2012 

 

Přednáška: Martin Pešat - Putování po Tibetu 

Agenda a diskuse: 

1) Prezident klubu požádal, aby prvním bodem schůzky byla rekapitulace příprav na 
tradiční Vánoční večírek 2012, který se po dlouhé době bude konat ve zcela novém 
prostředí salonku Elche v hotelu VISTA Ostrava. Byly nastoleny a zodpovězeny 
následující otázky: 

- rekapitulace počtu účastníků vč. rodinných příslušníků, hostů a dětí z Múzické 
školy včetně doprovázejících pedagogů a hudebníků; 

- slavnostní zamyšlení na vánoční téma přednese Prof. J. Slaný; 

- dotaz V. Adámka na ozvučení prostoru s absencí klavíru. Bylo dohodnuto 
zajistit elektronické zařízení spolu s klávesovým elektronickým nástrojem; 

- dárky pro účinkující a doprovod přislíbil zajistit V. Adámek; 

- rekapitulace výběru menu a důležitost způsobu jeho podávání (J. Ženatý a J. 
Zajíc); 

- J. Zajíc informoval o osobním pozvání prezidentů i zástupců okolních RC 
(Ostrava Int., Opavy a F.-Místek) jakož i čestných členů našeho klubu (Dr. 
Černý, Dr. Hromádka, Ing. Friedrich, Dr. Bezecný, Ing. Delong aj.); 

- K. Paiger informoval o osobním pozvání ředitelů Pivovaru Radegast a Biocelu 
Paskov; 

- L. Ženatý přislíbil vyzvednout a přinést prezidentský řetěz; 

- J. Zajíc poděkoval J. Folprechtovi, J. Bazalovi, A. Vojtasíkovi a všem dárcům 
fotografií za přípravu a odeslání dárku k životnímu jubileu našeho čestného 
člena John Gillotta. 

 

2) L. Ženatý upozornil na tyto budoucí úkoly: 

- k termínům 7. a 14.1.2013 nemáme zajištěny přednášky. J. Zajíc navrhl 
abychom si dne 7.1.2013 na počest nedávných narozenin našeho váženého 
člena Dr. Jaroslava Černého společně vyslechli 1. část nahrávky jeho 
zajímavého rozhovoru s redaktorem Slovenského rozhlasu o jeho podílu na 
vybudování dětského divadla na Slovensku. 

- Z. Michálek vrátí sekretáři modrou klubovou vlajku a klubový zvon (Big John). 

- informoval klub o tom že vyplní formuláře návrhů na ocenění nominovaných 
členů a přátel klubu oceněním PHF a CTB. 


